

## LE TRANSEPT

1

En achetant les vins d'Épiré, vous participez directement à la préservation d'un patrimoine exceptionnel au profit des futures générations.

*Première phase de travaux avec la rénovation du transept... A suivre !*



## NOTRE DAME D'ÉPIRÉ

2

Le vignoble d'Épiré sera bientôt sous la protection de sa vierge qui s'installera au Hu-Boyau, dominant toute la vallée de la Loire du haut de son promontoire rocheux.



## LA NOUVELLE BOUTIQUE

3

C'est le projet de l'année 2024 ! Bientôt, à défaut d'un tracteur, c'est vous qui viendrez profiter de notre nouvel espace de dégustation. Nous allons cet été ouvrir un nouveau caveau pour vous recevoir tout en conservant l'authenticité de notre chapelle !



## LE VIGNOBLE

4

Dernière ligne droite !! 2024 est notre dernière année de conversion vers l'Agriculture Biologique avant une certification officielle prévue pour le millésime 2025 !



## THE TRANSEPT

1

By buying Epiré's wines, you participated directly of the preservation of an exceptional propriety at the benefit for futur generations.

*First phase of work with the renovation of the transept... To be continued.*



## OUR LADY OF ÉPIRÉ

2

The vineyard of Épiré will soon be under the protection of its virgin who will settle at Hu-Boyau, dominating the entire Loire Valley from the top of its rocky promontory.



## A NEW SHOP

3

It's the project of the year 2024 ! Soon, instead of the tractor, you will come and enjoy our new tasting area. This summer, we will open a new wine - tasting cellar, to receive you while preserving the authenticity of the chapel !



## THE VINEYARD

4

Coming soon !! 2024 is our last year of conversion to Organic Agriculture before an official certification planned for the 2025 vintage !

